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Verslag van de ONEC-jaarvergadering 2022  

 

Datum:  22 oktober 2022 

 

Plaats:  Clubhuis Z.A.C., Zwolle 
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Aanwezig waren: 

 

Cor Winkel (Victoria) 

Ben Hulscher (Victoria / lid kascommissie)  

Thomas Rupp (Kampong) 

Joop Koppen (Kampong) 

Arnold Grootveld (ASC) 

Daan van der Kooij (V.O.C.) 

Pieter van der Eijk (V.O.C.) 

Harry Kwast (Be Quick) 

Jelle Limburg (Forward) 

Steef IJzer (Kon. HFC) 

Hugo Bettink (Kon. HFC) 

Robert Marsman (Prinses Wilhelmina) 

Abele Bakker (LSC 1890) 

Ties de Boer (LSC 1890) 

Roel Broeksma (Z.A.C.) 

Dennis Holterman (Z.A.C.) 

Hans Créton (voorzitter) 

Carel Jansen (secretaris) 

Jan Pieter Ellerbroek (Concordia / Black Devils / penningmeester) 

 

Afmeldingen werden ontvangen van: 

 

Paul Kortleve (SV RAP/Black Devils)  

Igor Vreeken (Victoria) 

Roderick Coppens (Quick) 

Willem Berkhout (Quick) 

Arjen Benedictus (HVV) 

Bert Elbert (Frisia) 

Sander Knijnenburg (Concordia) 

Edo Neefjes (Olympia) 

Luuk Feikens (Be Quick) 

Bernard van Dijk (HBS) 

Herman Franken (HBS) 

Brian Fronik (UVV) 

Herman Mohrmann (Be Quick) 

Richard Louwers (Ajax) 

Harm Heeres (Kon. UD) 

Sjef van Gool (Kon. HFC) 

Walther Kahn (Hercules / lid kascommissie) 

 

Geen bericht werd ontvangen van: 
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A.F.C. 

Robur et Velocitas 

Sparta 
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1. Opening 

 

Iets na elven opent de voorzitter de vergadering. Hij dankt Z.A.C. in de personen 

van Roel Broeksma en Denis Holterman van harte voor de geboden gastvrijheid.  

 

2. Mededelingen/ingekomen stukken 

 

Secretaris Carel Jansen brengt het onverwachte overlijden van de vroegere 

voorzitter van het ONEC-bestuur en HVV-contactpersoon Mark Hammer (1967-

2022) in herinnering. Op voorstel van voorzitter Hans Créton wordt Mark met een 

minuut stilte herdacht.  

 

3. Verslag vergadering 30 oktober 2021 

 

Het verslag van de vergadering van 30-10-2021 wordt goedgekeurd met één 

wijziging. Op p. 3 moet in het kopje ‘Terugblik op het ONEC-toernooi van 4 

september 2012 [..]’ het jaartal ‘2012’ worden vervangen door het jaartal ‘2021’. 

 

Naar aanleiding van hetzelfde punt 4 van het verslag deelt de secretaris mee dat 

foto’s van het toernooi inmiddels bereikbaar zijn via de ONEC-site; zie de link op  

https://www.onec-veteranen.nl/onec-toernooien.html. 

 

4. Terugblik op het ONEC-toernooi van 28 mei 2022, georganiseerd door ASC 

 

Algemeen bestaat er veel waardering voor de organisatie en de invulling van het 

toernooi. Veel dank wordt gezegd aan de mensen van ASC die het toernooi 

hebben georganiseerd en de dag zelf in goede banen hebben geleid. De 

deelname van damesteams (een belangrijke innovatie!) en het slotfeest vielen in 

goede aarde. Vanuit de kascommissie wordt opgemerkt dat meer gedetailleerde 

informatie over de financiële kant van het toernooi op prijs zou zijn gesteld. De 

penningmeester laat weten dat die informatie vanuit ASC aan het bestuur verstrekt 

is. Het toernooi is mede dankzij de ONEC-bijdrage van € 3400 en sponsoring van 

onder meer Albert Heijn en Heineken met een positief saldo afgesloten. Het 

resterende bedrag is door ASC geschonken aan een goed doel (‘Boots for Africa’). 

Voor het verslag van de organisatoren en de foto’s, zie de links op 

https://www.onec-veteranen.nl/onec-toernooien.html. 

 

Er vindt een korte discussie plaats naar aanleiding van de relatief grote 

hoeveelheid afmeldingen die binnenkwamen van met name de verenigingen 

buiten west- en midden-Nederland. Waarschijnlijk hebben bij de besluiten van die 

verenigingen de reistijden en ook de datum van het toernooi (in het 

Hemelvaartweekend van 2022) een rol gespeeld. 

 

https://www.onec-veteranen.nl/onec-toernooien.html
https://www.onec-veteranen.nl/onec-toernooien.html
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5. Financiën 

 

• Toelichting bestuur / verslag kascommissie 

 

Penningmeester Jan Pieter Ellerbroek geeft een korte toelichting op de 

jaarrekening 2021-2022 die met de uitnodiging is meegestuurd en die een 

batig saldo laat zien van € 830,35 euro. Hij wijst erop dat er elk jaar – en dus 

ook nu – enkele debiteuren kunnen worden geregistreerd, maar dat 

probleem wordt in overleg met de desbetreffende verenigingen altijd vlug 

daarna weer opgelost.  

 

De reserves laten het toe dat ook de komende jaren voor de organisatie van 

het jaarlijkse ONEC-toernooi behalve de standaard-bijdrage van € 2400 ook 

steeds een extra bijdrage van € 1000 beschikbaar zal zijn. 

 

De kascommissie, bestaande uit Walther Kahn (op deze vergadering 

wegens ziekte afwezig) en Ben Hulscher, laat weten dat de commissie de 

financiële stukken heeft goedgekeurd. De aanwezigen danken de 

penningmeester en de kascommissie voor het achterliggende werk en geven 

decharge aan het bestuur met applaus voor de penningmeester. 

 

• Benoeming nieuwe kascommissie 

 

Unaniem wordt ingestemd met het bestuursvoorstel om Walther Kahn en 

Ben Hulscher te vragen om opnieuw samen de kascommissie te vormen. 

Ben Hulscher zegt dat ter plaatse toe. Gegeven de afwezigheid van Walther 

Kahn zal het bestuur hem per mail vragen of hij bereid is om samen met Ben 

Hulscher het werk van de kascommissie voort te zetten. 

 

6. Sponsorwerving 

 

Gegeven de gunstige financiële situatie van ONEC is in de vorige jaarvergadering 

al vastgesteld een nieuwe sponsor niet onmiddellijk nodig is. Besloten is toen dat 

desondanks een groepje van ONEC-contactpersonen zich zou bezinnen op de 

opties voor de komende jaren. Harm Heeres (Kon. UD) en Igor Vreeken (Victoria) 

waren bereid om samen zo’n groepje te vormen en bij de volgende 

jaarvergadering een aantal mogelijkheden naar voren te brengen. Beide 

contactpersonen zijn deze keer afwezig. Ze hebben het bestuur ook niet bericht 

over mogelijke activiteiten die ze hebben ontplooid. Mede gelet op de recente 

goede ervaringen van ASC met het werven van sponsoren voor een specifiek 

toernooi, wordt na een korte discussie besloten dat die koers ook de komende 

jaren het best kan worden gevaren. Harm Heeres en Igor Vreeken worden bedankt 

voor hun bereidheid om eventueel een sponsor te zoeken voor ONEC als 
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organisatie, maar inspanningen op dat punt zijn dus vooralsnog niet meer nodig.  

 

De verenigingen die een toernooi organiseren, worden aangemoedigd om bij de 

voorbereiding daarvan mogelijk sponsors voor dat specifieke toernooi te 

benaderen. 

 

7. Opvolging penningmeester 

 

Jan Pieter Ellerbroek heeft aangekondigd om in het voorjaar van 2023 het 

penningmeesterschap te beëindigen. Afgesproken moet nu worden welke 

procedure er wordt gevolgd om een geschikte opvolger te vinden. Hoe spijtig de 

andere bestuursleden en de contactpersonen het besluit van Jan Pieter ook 

vinden, er bestaat begrip voor dat hij na zijn ruime bestuursperiode het stokje aan 

iemand anders gaat doorgeven.  

 

Met betrekking tot de procedure die moet worden gevolgd om in de opvolging te 

voorzien, verduidelijkt de secretaris dat gezien de stichtingsvorm van ONEC de 

verantwoordelijkheid daarvoor bij het bestuur ligt, net als voor de uiteindelijke 

benoeming. Vanzelfsprekend streeft het bestuur daarbij een zo groot mogelijk 

draagvlak vanuit de contactpersonen na. Daarom wordt eenieder opgeroepen om 

in de eigen verenigingsgelederen naar geschikte kandidaten voor het 

penningmeesterschap te zoeken en mogelijke namen door te geven aan Hans 

Créton en Carel Jansen. Affiniteit met ONEC en de bereidheid om zo’n drie tot vier 

keer per jaar te vergaderen met de andere bestuursleden zijn daarbij belangrijker 

dan een grote boekhoudkundige ervaring.  

 

Jan Pieter is bereid om in de periode tot ongeveer maart/april 2023 de nieuwe 

penningmeester zo in te werken dat die met ingang van het volgende seizoen 

zelfstandig de financiën kan gaan beheren. 

 

8. Toernooi-agenda 

 

Voor de komende jaren worden de volgende afspraken vastgelegd. 

 

2023: Z.A.C. Z.A.C. sluit in 2023 het Bep Bakhuysjaar (= het 130-jarige-

jubileumjaar) af. Op 1 juli zal in dat kader het ONEC-toernooi worden 

georganiseerd.  

 

Toernooidirecteur wordt Bert Schiphorst (bert.schiphorst@gmail.com); 

ook Roel Broeksma en Denis Holterman worden bij de organisatie 

betrokken. Zoals steeds wordt het aan de vereniging overgelaten om in 

overleg met het ONEC-bestuur te bepalen welke vorm het toernooi 

precies gaat krijgen.  

 

mailto:bert.schiphorst@gmail.com
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Tijdens de vergadering wordt duidelijk dat het 35+ toernooi in ieders ogen 

ook nu de kern van het toernooi moet worden, zo mogelijk aangevuld met 

deeltoernooien voor 50+ - mannen, 35+ -dames, en 60 + mannen (de 

laatsten in een walking football-variant). Ruim voor het toernooi zal vanuit 

Z.A.C. worden gepolst hoeveel belangstelling er bij de verenigingen 

bestaat voor deelname aan het kerntoernooi en aan de verschillende 

deeltoernooien. Op basis daarvan kan binnen Z.A.C. dan worden 

nagegaan hoe met de beschikbare velden het best aan de diverse 

wensen kan worden voldaan. 

 

2024:  Victoria. Victoria bestaat in 2023 130 jaar, maar een viering van dat 

jubileum past gezien een grote verbouwing bij Victoria beter in 2024.  

 

2025: V.O.C. V.O.C. bestaat in 2025 130 jaar.  

 

2026: Kon. UD. In 2019 heeft Kon. UD laten weten het toernooi graag in 2026 

te organiseren. Aldus is toen ook besloten. 

 

2027:  LSC 1890. In 2021 heeft LSC 1890 laten weten het toernooi graag in 

2027 te organiseren. Aldus is toen ook besloten. 

 

Over de jaren na 2027 worden tijdens deze vergadering nog geen definitieve 

besluiten genomen. Eerder al is gebleken dat Prinses Wilhelmina (in 2030), Be 

Quick (in 2032), Ajax, en Robur et Velocitas graag in aanmerking komen voor de 

organisatie van een ONEC-toernooi. Tijdens de vergadering worden Kon. HFC 

(graag in 2029) en Concordia (graag in 2035) nog aan dit rijtje toegevoegd.  

 

Robert Morsman laat weten dat Prinses Wilhelmina in 2025, bij haar 140-jarige 

bestaan, ook graag een toernooi wil organiseren en daarbij ONEC-verenigingen 

wil verwelkomen. Dat initiatief wordt gewaardeerd, zeker als het toernooi in een 

ander deel van het jaar wordt gehouden dan het voor 2025 al aan V.O.C. 

toegezegde ONEC-toernooi. Ook wordt vanuit het bestuur opgemerkt dat er voor 

slechts één toernooi per jaar middelen vanuit ONEC beschikbaar zijn; in 2025 zijn 

die bestemd voor V.O.C. 

 

9. Jeugdtoernooien onder auspiciën van ONEC 

 

Over het door Be Quick schriftelijk ingebrachte en tijdens de vergadering door 

Harry Kwast toegelichte voorstel wordt enige tijd van gedachten gewisseld. Bij het 

bestuur en de contactpersonen bestaat sympathie voor het voorstel. Wel wordt 

opgemerkt dat de belangstelling bij jeugdspelers voor toernooien terug lijkt te 

lopen. Ook wordt naar voren gebracht dat een flink aantal jaren geleden een als 

jaarlijks bedoeld jeugdtoernooi voor een beperkt aantal verenigingen die nu bij 

ONEC zijn aangesloten, een stille dood is gestorven. Vanuit LSC 1890 wordt 
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gewezen op het ‘Classics Toernooi’ dat jaarlijks in Sneek wordt georganiseerd 

voor de jeugdselecties van de oudste clubs van de provincies Noord-Holland, 

Utrecht, Drenthe, Groningen en Friesland (zie https://lsc1890.nl/lsc-1890-classics-

toernooi/). De ervaringen van LSC 1890 met dit toernooi kunnen allicht een 

inspiratiebron zijn bij de mogelijke verwezenlijking van het nu voorliggende 

voorstel van Be Quick.  

 

Aan Be Quick wordt de vraag voorgelegd of van daaruit een eerste proef kan 

worden genomen met een jeugdtoernooi waarvoor teams van ONEC-verenigingen 

worden uitgenodigd. In de volgende jaarvergadering kan daar dan verslag over 

worden gedaan. Dan kan ook worden besloten over een mogelijk vervolg in 

formeel ONEC-verband. 

 

10. Recente communicatie over ONEC 

 

Op 17 september 2022 vond in Wageningen de uitreiking plaats van de Holdert-

beker (de beker die nu KNVB-beker heet). Dat is de enige serieuze prijs die 

Concordia ooit gewonnen heeft, en wel in het jaar 1906. Waarom de uitreiking van 

de beker pas 116 jaar later plaatsvond en waarom dat gevierd werd met een 

wedstijd tussen de veteranen van Concordia en die van SV RAP/Black Devils, is te 

zien via deze link naar een van de vele krantenberichten: 

 https://www.omroepwest.nl/sport/4621398/concordia-uit-delft-krijgt-knvb-

beker-uit-1906-eindelijk-uitgereikt  

 

Wat de hoogtepunten van de wedstrijd waren en hoe de – met de modernste 

technieken gereconstrueerde – beker eruit ziet, is te zien via deze links naar 

video’s vertoond door Jan Pieter tijdens de vergadering: 

 www.onec-veteranen.nl/Concordia.wmv 

 www.onec-veteranen.nl/FINALE.wmv 

 

Op 27 september 2022 verzorgden Hans Créton en Carel Jansen op verzoek van 

de Master-opleiding Sportbeleid en Sportmanagement van de Universiteit Utrecht 

een presentatie voor studenten van die opleiding. De titel van de presentatie was 

‘ONEC: Eigentijds verband van traditionele voetbalverenigingen’. Een pdf van de 

PowerPoint-dia’s is hier te vinden:  

 www.onec-veteranen.nl/27-9-2022_UU_over_Onec.pdf 

 

11. Consequenties nieuwe Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) 

voor ONEC-statuten 

 

Zoals afgesproken in de vergadering van 2021 heeft het bestuur afgelopen jaar 

contact opgenomen met Victoria-veteraan Bas Kreugel, die als notaris ook de 

huidige statuten vorm heeft gegeven. Hij stelde het bestuur gerust: van enige 

https://lsc1890.nl/lsc-1890-classics-toernooi/
https://lsc1890.nl/lsc-1890-classics-toernooi/
https://www.omroepwest.nl/sport/4621398/concordia-uit-delft-krijgt-knvb-beker-uit-1906-eindelijk-uitgereikt
https://www.omroepwest.nl/sport/4621398/concordia-uit-delft-krijgt-knvb-beker-uit-1906-eindelijk-uitgereikt
http://www.onec-veteranen.nl/Concordia.wmv
http://www.onec-veteranen.nl/FINALE.wmv
http://www.onec-veteranen.nl/27-9-2022_UU_over_Onec.pdf
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haast hoeft nog lang geen sprake te zijn. Tegen de tijd dat dat wel zo wordt, is hij 

graag bereid om het ONEC-bestuur te helpen bij wat er moet gebeuren. 

 

12. Rondvraag/sluiting 

 

• Robert Marsman (Prinses Wilhemina) herinnert de aanwezigen aan zijn 

rondvraagpunt van vorig jaar. Hij is bezig een bibliotheek van voetbalboeken 

aan te leggen en zou daarin graag mooie jubileumboeken van oude 

traditionele voetbalclubs een plaats willen geven. Er zijn al diverse 

contactpersonen die hem zo’n jubileumboek hebben doen toekomen. Die 

worden daarvoor zeer bedankt. Wie Robert alsnog wil verblijden met een 

jubileumboek kan daarover een mailtje sturen naar dit adres: 

robert@morsman.com. 

 

• Denis Holterman vraagt aandacht voor het ‘Doesje’-initiatief dat genomen is 

door Z.A.C. ‘t Doesje is een onderscheiding voor spelers uit de eigen jeugd 

die in het eerste mannen- of vrouwenelftal debuteren; zie 

https://www.doesje.nl. ‘t Doesje is beschikbaar voor alle voetbalverenigingen 

in Nederland, en dus zeker ook voor de ONEC-verenigingen. Wie het een 

goed idee vindt om de eigen vereniging mee te laten doen, kan daarover een 

mailtje sturen naar dit adres: d.holterman@zac.nl 

 

• Op de vraag van Ben Hulscher of hij goed begrepen heeft dat het de 

bedoeling is dat de ONEC-jaarvergadering voortaan wordt gehouden bij de 

vereniging die in het volgende jaar het ONEC-toernooi organiseert, 

antwoordt de voorzitter bevestigend. In 2023 zal de vergadering dan ook 

plaats gaan vinden bij Victoria in Hilversum.  

 

Na de aanwezigen te hebben bedankt voor hun komst en hun inbreng en de Z.A.C.-

vertegenwoordigers speciaal dank te hebben gezegd voor de al genoten gastvrijheid en 

de direct op de vergadering volgende sportlunch (inclusief heerlijke broodjes kroket), 

sluit de voorzitter om 13:00 uur de vergadering. 

 

 

https://www.doesje.nl/
mailto:d.holterman@zac.nl

